



“ဒီရေတောများ နှင့် ဆက်စပ်နေသော ကမ်းရိုးတန်းဒေသ ရှိ သက်ရှိဝန်းကျင်ဖိတ်အသိုက် အဝန်းများအား ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်ရန် နှင့် ကျေးလက်ဒေသ ကို အခြေခံသည့် ကမ်းရိုးတန်း သယံဇာတ စီမံခန့်ခွဲမှု ရေရှည်တည်တံ့ ရန် - ဒီရေတောအသိုက်အဝန်းများ၊ အောက်ခြေတွင် ဆောင်ရွက်ပေးနေသော အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ သုတေသီများ၊ နှင့် ဒေသန္တရ အစိုးရများတို့ နှင့် တွဲဘက်လုပ်ဆောင် နေသည့် လုပ်ငန်း”

## ကလေးများ ၏ “ဒီရေတော ပြကွဒိန်” အတွက် ပန်းချီ ပြိုင်ပွဲ သို့ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

လိပ်စာ ■ PO Box 1854 Port Angeles, WA 98362-0279 USA phone/fax (360) 452-5866

e-mail: [mangroveap@olympus.net](mailto:mangroveap@olympus.net) website: [www.mangroveactionproject.org](http://www.mangroveactionproject.org)

### ဒီရေတော မိတ်ဆွေများ

သင်တို့၏နိုင်ငံမှ ကလေးသူငယ်များ အား စိတ်ကူးဖြင့်ဖန်တီးရသော ယခုပြုလုပ်သည့် ပညာပေးယှဉ်ပြိုင်မှု သို့ပါဝင်ကြရန် မိမိတို့မှ ဖိတ်ခေါ်လိုပါသည်။ ယခုယှဉ်ပြိုင်မှု ပြုလုပ်ပွဲသည် မျိုးဆက်သစ် လူငယ်လေး များအား ကမ္ဘာတစ်လွှား ရှိ ကမ်းရိုးတန်းများတွင်နေထိုင်သူများ နှင့် ပင်လယ်ရေပြင်တွင်နေထိုင် သွားလာ ကျက်စား သော သက်ရှိဘဝတို့၏ လောကတွင် ဒီရေတောများ၏ အရေးပါသောအခန်းကဏ္ဍ ကို လေ့လာမှတ်သားနိုင် ခြင်း နှင့် ၎င်းတို့၏ စိတ်ကူးစွမ်းရည် ကို စမ်းသပ်စစ်ဆေးနိုင်ခြင်း နှင့် ယခုကဲ့သို့သော အနုပညာ ဖန်တီးခြင်းအားဖြင့် ပျော်ရွှင်မှုရနိုင်ခြင်း အခွင့်အလမ်းတစ်ရပ် ကို ခံစားရစေမည်ဖြစ်သည်။

ယခုပြိုင်ပွဲ သည် အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်းများ အနေဖြင့် ကျောင်းဆရာ-ဆရာမများ နှင့် ဆက်ဆံရေး တည်ဆောက်ခြင်းတွင်၎င်း၊ ကလေးသူငယ်များအား ၎င်းတို့၏ပတ်ဝန်းကျင် အကြောင်း စဉ်းစားတွေးခေါ်ရာတွင် ၎င်း သိရှိနားလည်မှုဖွံ့ဖြိုးလာစေရန် အတွက် အလွန်ကောင်းမွန်သော နည်းလမ်းတစ်ရပ် ဖြစ်သည်။

ဒီရေတော နှင့် ကမ်းရိုးတန်း သက်ရှိဝန်းကျင် ဖိတ်အသိုက်အဝန်း၏ အရေးပါမှု အကြောင်း အသိပညာပေး ခြင်းသည် ကာလရှည်ပြောင်းလဲမှု၏ အကျိုးသက်ရောက်မှု အတွက် လွန်စွာအရေးပါပေသည်။

ကလေးသူငယ်များ သည် အနာဂတ်အတွက် ဆုံးဖြတ်ချက်ပေးရမည့် မျိုးဆက်သစ်များ ဖြစ်သဖြင့် ၎င်းတို့ အား သဘာဝလောက ၏ တန်ဖိုး အကြောင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင် အပေါ်တွင် အစဉ်ထာဝရ တန်ဖိုးထားလေးစား အသိ အမှတ် ပြုတတ်လာကြစေရန် သင်ကြားပေးခွင့် ရှိပေသည်။

MAP မှ သင်တို့အား အောက်ပါအကြောင်းအရာများကို မေတ္တာရပ်ခံတောင်းဆိုအပ်ပါသည်။

- ❑ သင့်ဒေသအတွင်းရှိ ကျောင်းများ ကို ယခုပြုလုပ်သည့် ပြိုင်ပွဲ အကြောင်းသတင်း ပါးပေးပါရန်
- ❑ MAP နှင့် ကျောင်းများ အကြား ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူအဖြစ် - ဒီရေတော နှင့် သက်ရှိသဘာဝ ပန်းကျင် ဆက်နွယ်မှု ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက် ပံ့ပိုးပေးရန်
- ❑ သင်၏နိုင်ငံတွင်းရှိ ကျောင်းများမှ ယှဉ်ပြိုင်ရွေးချယ်ခံရသော ဆုရရှိသူများ၏ ပန်းချီကားများ ကို စုစည်းကာ အကောင်းဆုံး (၃) ခု ကို MAP သို့ပေးပို့ရန်

နောက်ဆုံးအဆင့်ပင် ပန်းချီကား (၃) ခု ကို အောက်တွင်ဖော်ပြသော လိပ်စာသို့ ပို့ပေးပါရန်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်း ပန်းချီကား များသည် နောက်ဆုံးအကဲဖြတ်မှုတွင် ပါဝင်ထည့်သွင်းခံရမည်ဖြစ်ပြီး ပြကွ ဒိန် ပြကတိန်တွင် ဖော်ပြခံရနိုင်ခြေ ရှိပါသည်။ MAP ရုံးတွင် ဇူလိုင်လ (၃၁) ရက် အမှီ လက်ခံရရှိရန် ဖြစ်ပါသည်။

ပြိုင်ပွဲနှင့်ပတ်သက်သည့်အကြောင်းအချက် ကို ပူးတွဲပေးထားပါသည်။ ၎င်းတွင် ဆက်သွယ်ရမည့်ဒေသခံ ကိုယ်စားလှယ် ၏ အမည် ကို ဖော်ပြရန် အသင့် ပါရှိပါသည်။ အခြား ဆရာ၊ဆရာမ များ ထံသို့ လည်း ဖြန့်ဝေပေး နိုင်ရန် ဆင်ပွား ပေးပါ။

သင့်ကျောင်းမှ ပါဝင်မည် ဆိုပါလျှင် **Monica** သူ၏ email: [monicaguardo@olympus.net](mailto:monicaguardo@olympus.net) သို့ ဆက်သွယ် ပေးပါ။ အကြောင်းအချက်အလက်များ ထပ်မံသိရှိ/ကူညီပံ့ပိုးမှု လိုပါက မိမိ တို့ထံဆက်သွယ် နိုင်ပါသည်။

စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းလှသော ယခု ပညာပေးစီမံချက် ကို သင့်နိုင်ငံတွင် ပြုလုပ် အကောင်အထည်ဖော် ရာတွင် အကောင်းဆုံး ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေး နိုင်ရန် လည်း ကြိုးပမ်းသွားပါမည်။

ဆုရရှိ ကျောင်းသား၊သူများ၊ ပါဝင်ဆောင်ရွက် ပေးကြသော အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့များ နှင့် ကျောင်းများ ကို ပြကတိန်များ ပေးပို့မည်ဖြစ်ပြီး ဆုရရှိသူ ကျောင်းသား၊သူများ ကိုမူ "ကလေးများ ၏ ဒီရေတော ပန်းချီပြိုင်ပွဲ" တွင် ၎င်းတို့၏ထူးချွန်ပြောင်မြောက်မှုကိုအသိအမှတ်ပြု သော အားဖြင့် လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော အောင်မြင်မှုအသိအမှတ်ခံလက်မှတ် ကို ရရှိကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

သင်တို့ ပါဝင်ကူညီ ရေးဆွဲထားသော ရောင်မျိုးစုံလင် ပန်းချီလက်ရာ ကို မျှော်လင့် နေပါမည်။

ရိုးသားစွာဖြင့် သင့်  
(မော်နီကာ အလစ် ဒီယာ ပါ-ဂူတာရက်-စ် ကာတို)  
Monica Alicia Paz Gutierrez-Quarto,  
Calendar Project Coordinator  
Mangrove Action Project  
monicaguardo@olympus.net  
Tel. (360) 452-5866

MAP-Logo “ဒီရေတောများ နှင့် ဆက်စပ်နေသော ကမ်းရိုးတန်းဒေသ ရှိ သက်ရှိဝန်းကျင်ဖိတ်အသိုက် အဝန်းများအား ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်ရန် နှင့် ကျေးလက်ဒေသ ကို အခြေခံသည့် ကမ်းရိုးတန်း သယံဇာတ စီမံခန့်ခွဲမှု ရေရှည်တည်တံ့ ရန် - ဒီရေတောအသိုက်အဝန်းများ၊ အောက်ခြေတွင် ဆောင်ရွက်ပေးနေသော အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ သုတေသီများ၊ နှင့် ဒေသန္တရ အစိုးရများတို့ နှင့် တွဲဘက်လုပ်ဆောင် နေသည့် လုပ်ငန်း”

ကလေးများ ၏ “ဒီရေတော ပြက္ခဒိန်” အတွက် ပန်းချီ ပြိုင်ပွဲ ၏ ပြိုင်ပွဲလမ်းညွှန်

လိပ်စာ - PO Box 1854 Port Angeles, WA 98362-0279 USA phone/fax (360) 452-5866  
e-mail: [mangroveap@olympus.net](mailto:mangroveap@olympus.net) website: [www.mangroveactionproject.org](http://www.mangroveactionproject.org)

လမ်းညွှန်ချက်များ ကို ဘာသာစကား (၉) မျိုး ဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။ အင်တာနက်လိပ်စာ ကို - <http://mangroveactionproject.org/childrens-calendar/> တွင်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

အပူပိုင်းဒေသ နှင့် အပူလျော့နည်းသောဒေသပိုင်း တွင်တည်ရှိသော နိုင်ငံများ မှ ဒီရေတောများတည်ရှိရာ နေရာ များနှင့် နီးစပ်သည့် မူလတန်းကျောင်း တွင်တက်ရောက်နေကြသော ကျောင်းသား၊သူများ ထံမှ “မိမိ နှင့် မိမိ ပတ်ဝန်းကျင် အတွက် အဘယ်ကြောင့် ဒီရေတောများ က အရေးပါ သနည်း” ဆိုသည့် အကြောင်း ကို ပုံဖော်ပြောပြနိုင်မည့် ပန်းချီ တစ်ခု ဖန်တီးပေးရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

ရွေးချယ်ခံရသောသူများ ၏ ပန်းချီကားများ ကို နောက်နှစ် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေမည့် ပြက္ခဒိန် တွင်ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်း ပြက္ခဒိန် ကို နိုင်ငံတကာတွင် ဖြန့်ချိသွားမည်ဖြစ်ပြီး- ဒီရေတော “ဝန်းကျင်ဗေဒစံနှစ်” Ecology ကို နားလည်နိုင်ရန် အသိပေးလိုခြင်း ဖြစ်သည်။ ယခုကဲ့သို့တီထွင်ရေးဆွဲသောပြိုင်ပွဲမျိုး ကို အားပေးခြင်း နှင့် ဒီရေတောဝန်းကျင် တွင် နေထိုင်သောကလေးများ၏ စိတ်ကူးစိတ်သန်းလေးများကို ကြားသိခွင့်ရရှိစေခြင်း မှတစ်ဆင့် ဒီရေတောများအပေါ် နားလည်သဘောပေါက်မှု ၊ တန်ဖိုးထားတတ်မှု ၊ ရှိလာရန် အားပေးမြှင့်တင်လိုပါသည်။

ယခုကဲ့သို့သော အခွင့်အလန်း သည် ကျောင်းဆရာ၊ဆရာမများ၊ အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့ အစည်းများ၊ နှင့် ကျောင်းသား၊သူများ အနေဖြင့် ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာကောင်းပြီး နည်းသစ်တီထွင်ခြင်းကိုလဲ ဖြစ်ထွန်းစေသော စီမံချက်တွင် အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင်လာစေမည့် ထွန်းလင်းတောက်ပသည့် အခွင့်အလန်းတစ်ရပ် ဖြစ်သည်။

သင့်အနေဖြင့်ပါဝင်လိုပါလျှင် Monica ဆိုသူကို သူ၏အီးမေးလ်လိပ်စာ [monicagquarto@olympus.net](mailto:monicagquarto@olympus.net) ဖြင့်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

သင်၏ ဆက်သွယ်ရန် (အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်း) လိပ်စာ  
အမည် -  
နေရပ် လိပ်စာ -  
အီးမေးလ် လိပ်စာ -

.....

## မည်သို့သော ပန်းချီ လက်ရာ ကိုရေးဆွဲပေးပို့ တင်သွင်း နိုင်ပါသလဲ?

နည်းပညာ။ ။ ဆေးရောင်စုံများပါသော ပန်းချီကိရိယာများပါသည်။ အဖြူအမဲမဟုတ်ပါ။ ဆေးဖြင့် (ဆီဆေး၊ ရေဆေး) Paint ၊ ရောင်စုံခဲတံ Color Pencil ၊ မှင် Ink ၊ အောက်ခံတွင်အစအနများ ကပ်ခါ ပုံဖော်ထားခြင်း Collage ၊ အရောင်မှန် များဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော ရောင်စုံ Pastel ၊ ဖယောင်းတောင့် ရောင်စုံ Crayons စသည်ဖြင့် ရေးဆွဲသမျှ အားလုံးကိုလက်ခံပါသည်။ ကင်းဘတ်ပိတ် ကားချပ် Canvas သို့မဟုတ် စာရွက် Paper ပေါ်ရေးဆွဲခြင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။

အတိုင်းအတာ ။ ။ ၄၅ စင်တီမီတာ x ၃၀ စင်တီမီတာ သို့ ၁၈ လက်မ x ၁၂ လက်မ

ပုံစံ ။ ။ အလျားလိုက်ပုံစံ - ဆိုလိုသည်မှာ ပန်းချီ ကားသည် အလျားရှည်ပြီး ၊ အနံတို ရမည်ဟုဆိုလိုသည်။ သို့မှသာ ပြုကတိန်၏ စာမျက်နှာ တွင် ဆံ့မည်။ (ယခင်က အထူးကောင်းမွန်လှပသော ပန်းချီကားများ ကို လက်ခံ ရရှိဘူး သော်လည်း အသုံးပြုရန် မဖြစ်နိုင်သဖြင့် ဝမ်းနည်းစွာ လက်မခံနိုင်ဖြစ်ခဲ့ရသည်။ သင်တို့၏ လက်ရာများကို စဉ်းစားပေးနိုင်ရန် သေချာစွာ ဂရုစိုက်ရေးဆွဲ ပေးကြပါ။)

ပန်းချီရေးဆွဲသူအတွက်သတ်မှတ်ချက် ။ ။ မိမိရေးဆွဲသော ပန်းချီကား၏ နောက် ကျောတွင် အမည်၊ အသက်၊ ကျောင်းအမည်၊ ကျောင်း လိပ်စာ၊ မြို့အမည်၊ နိုင်ငံအမည်၊ နှင့် ပန်းချီကားအမည် များကို English စာဖြင့်ရေးသား ဖော်ပြပေးကြပါ။

အသက် ကန့်သတ်ချက် ။ ။ ၆ နှစ် မှ ၁၆ နှစ်

ခေါင်းစဉ် ။ ။ "မိမိ နှင့် မိမိပတ်ဝန်းကျင် အတွက် အဘယ်ကြောင့် ဒီရေတောများ က အရေးပါ သနည်း"

ပြိုင်ပွဲဝင် ပန်းချီများ ကို မည်သို့ အဆုံးအဖြတ်ပေးမည်နည်း။ ။ ကျောင်းတစ်ကျောင်းချင်းစီမှ မိမိ တို့ကျောင်း တွင် ပြိုင်ပွဲ တစ်ရပ်ပြုလုပ် ပြီး ၎င်းတို့ အထဲမှ အကောင်း ဆုံး (၃) ဦး ကို ရွေးရန်ဖြစ်သည်။

ထိုရွေးချယ်ထားသည့် အထဲမှ မိမိတို့နှိုင်းတစ်ခုချင်းစီ၏ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်း မှ စုဆောင်း ပြီး MAP ရုံးသို့ပေးပို့ရန်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်း MAP ရုံးရှိ ပန်းချီပညာရှင်များပါဝင်သောအဖွဲ့ မှ အဆုံးအဖြတ်ပြု ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

**☐ ဆုများ**

ပထမဆု - အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် တစ်စောင်၊ ပြက္ခဒိန် (၃) ခု၊ နှင့် နိုင်ငံအရပ်ရပ်သို့ဖြန့်ချိသည့် နိုင်ငံတကာအဆင့်ပင် ပြက္ခဒိန် တွင် ပုံနှိပ်ဖော်ပြခံရခြင်းအားဖြင့် အသိအမှတ်ပြုခြင်း။

ဒုတိယဆု - အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် တစ်စောင်၊ ပြက္ခဒိန် (၁) ခု

တတိယဆု - အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် တစ်စောင်၊ ပြက္ခဒိန် (၁) ခု

**နိုင်ငံတိုင်း မှ ဆုရရှိကျောင်းသား၊သူ ၏ ကိုယ်စားပြုကျောင်း မှာမူ ပြက္ခဒိန် (၂) ခုစီရရှိမည်ဖြစ်သည်။**

**ပြိုင်ပွဲအတွက်စည်းရုံးပေးသော အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်း - NGO မှာ ပြက္ခဒိန် (၈) ခု စီ ရရှိမည် ဖြစ်သည်။**

☐ **နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက် ။ ။ MAP ရုံးမှ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၁ ရက် နေ့တွင်လက်ခံ ရရှိပြီးဖြစ်ရပါမည်။**

☐ **စာတိုက်မှပေးပို့မှု ညွှန်ကြားချက်။ ။** ပန်းချီကားများကို စာတိုက် မှ ပိုစတာများကိုလိပ်ပြီးပေးပို့သည့်အတိုင်း မာကျောသော ကဒ်ထူလိပ်ဘူး Hard Tube တွင်ထည့်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဘူးပြားတွင် မခေါက်ဘဲ Unfolded in a flat box ပြန်ပြန်ပြုပြု ထည့်ကာပေးပို့ ရပါမည်။ ပန်းချီကား ကို တရားဝင် အသိအမှတ်ပြု အမှတ် အသား Certified သို့မဟုတ် မှတ်ပုံတင်ခြင်း Registered Mail ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့်သာ အောက်တွင်ဖော်ပြသောလိပ်စာ သို့ ပေးပို့ရန်သတ်ပြုပါ။

**လိပ်စာ**

**Monica Gutierrez-Quarto,  
Calendar Project Coordinator  
Mangrove Action Project  
P.O. Box 1854, 4872 Deer Park Rd.  
Port Angeles, WA 98362-0279, USA  
Tel/fax (360) 452-5866  
E-mail: [monicagquarto@olympus.net](mailto:monicagquarto@olympus.net) and [mangroveap@olympus.net](mailto:mangroveap@olympus.net)**

**နိုင်ငံတော်အဆင့် (ပြည်ထောင်စုအဆင့်) တွင်ရွေးချယ်ခံရသော ပန်းချီကားများ အားလုံး ကိုလည်းယခု ဖော်ပြသော လိပ်စာကိုသာပေးပို့ရပါမည်။**

\*\*\*\*\*

## ကွင်းဆင်းလေ့လာခြင်း နှင့် ကျောင်း သင်ခန်းစာများ အတွက် အကြံပြု တင်ပြချက်။

ကလေးများအတွက် ဒီဇေတောဝန်းကျင်ပေဒစံနှစ် ပညာပေးရေးစီမံချက် နှင့် ယခုပြုလုပ်မည့်ပန်းချီပြိုင်ပွဲ တို့တိုက်ဆိုင်ရန် အကြံပြုလိုသည်။ သင်ခန်းစာအနေဖြင့် ဒီဇေတောများအရေးပါမှု ကို မီးမောင်းထိုးသကဲ့သို့ ပေါ်လွင်စေမည် ဖြစ်သည်။ ယခု စီမံချက် တွင် ထည့်သွင်း စဉ်းစား နိုင်သည်မှာ-

၁။ ကျောင်းစာသင်ခန်း အတွင်း ရရှိသော ဗဟုသုတသတင်းအချက်အလက် နှင့် လမ်းညွှန်ချက် - [ဖတ်စာအုပ်များ Text Books ၊ ဒီဇေတော နှင့် ပတ်သက်သော သင်ရိုးညွှန်းတမ်း (Mangrove Curriculum) ၊ ဆလိုက်များ (Slides) နှင့် ဝီဒီယိုများ (Videos) ၏ အထောက်အပံ့အကူအညီဖြင့်]

၂။ သက်ရှိများ နှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာလေ့လာရေးခရီးများ - မှာ ဆရာ-ဆရာမ နှင့် / သို့မဟုတ် ဒေသခံ ကျွမ်းကျင်သူ တို့၏အကူအညီ ဖြင့် ပဏာမ လေ့လာရေးအတွက်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ဒီဇေတောများကိုမှီပြီး နေထိုင်ကျက်စားကြသော ရောင်မျိုးစုံလင်သော ငှက်များ၊ ငါးများ၊ ဂဏန်းများ၊ ကမာကောင်များ၊ တွားသွားသတ္တဝါများ၊ နို့တိုက်သတ္တဝါများ၊ နှင့် ပိုးမွှားများ တို့၏ ဘဝအသွင်အမျိုးမျိုး၊ နှင့် ဒီဇေတောပင်များ နှင့် ၎င်းအပင်များ နှင့် ဆက်နွယ်နေသော အပင်များ၏ ထူးခြားသော လက္ခဏာများ ကိုပါတစ်ပါတည်းလေ့လာသိရှိနိုင် သည်။

၃။ လေ့လာရေးခရီးများ သွားရောက်စဉ် တွင် သို့မဟုတ် ခရီးသွားအပြီးတွင် ကလေးများ သည် မိဘများ၊ သို့မဟုတ် ရေလုပ်ငန်းဖြင့် အသက်မွေး သောသူ (တံငါများ) များ နှင့် ဆွေးနွေး နိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ဒေသတွင်းရှိ ဒီဇေတောများ အကြောင်း၊ ဒေသရှိ ဒီဇေတောများ၏နောက်ခံသမိုင်းကိုပါ ပိုမို လေ့လာမှတ်သား နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ဒီဇေတောများ ၏ အရေးပါမှု နှင့် ဒီဇေတောများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမှ ကြောင့် ရင်ဆိုင်ရမည့် ပြဿနာများ ကိုလည်းသိရှိစေမည်ဖြစ်သည်။

ယခုကဲ့သို့သော စီမံချက်သည် ကလေးသူငယ်များအတွက် ပန်းချီ အနုပညာ ကိုသာမက ၎င်းတို့ ၏ ဒီဇေတော များ အပေါ်တွင်ပါ နားလည်နိုင်စွမ်းရှိလာခြင်း နှင့် တန်ဖိုးထား လေးစားမှုရှိလာခြင်း ကို စေ့ဆော်ဖြစ်ပေါ်လာစေမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။